
Protokoll f"ortvid styrelsemotet ('orSvenska
Landseerklubben den 21 november 2012

Narvarande: Bodil Arvidsson, Jimmy Larsson, Erika Gren,
Asa Johansson, Kristina SchOlin, Ingalill Runnvik, Maud Skogsberg
Sonny Taberman, Maj-Lis Riinell,

a Medlemsmotet i Vaxjo
Endast 4 medlemmar kom till medlemsmOtet i Vaxjo. Styrelsen diskuterare vad vi ska
gora for att fa vara medlemmar att komma. Det framkom forslag om att vi ska dela upp
landet och ha flera medlemsmOten sa att vara medlemmar inte behover aka sa langt. Det
bestamdes att fragan kommer att tas upp pa medlemsmOtet i Stockholm.

b Medlemsmote i Stockholm
Bestamdes att ta upp fragan om uppfodare moten och var vi ska lagga dom.

c Rastorg
Erika berattade att det var i full gang och att det praktiska var klart. Sonny klar gjorde att
tekniken skulle fungera men att han behovde fa in fIer bilder, gama med vatten och
fiske. Det efterlystes medlemmar som kunde hjalpa till i montem. Detta skulle underlatta
for de som jobba i traff och marknads kommitten.

d Utstallning 2015
Foreslogs att var Nationella utstallning 2015 skulle vara i samband med Tvaakers
Utstallning 10-11 juli. Var utstiillning skulle da bli sondagen den 12 juli. Det foreslog
nagon camping eller brukshundsklubb i narheten. Kristina Scholin och Bodil Arvidsson
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kontrollera snarat var vi kan ha utstaIlningen. Sista inUimningsdag till SKK ar
31 december 2012.

§64. Skrivelser
a. Fran och till SKK.
es protokolL Disciplinarende, Ansokan om SvLK special utstallning.20 15 Nya ras som
ar godkanda av SKK. Meddelande om "icke hanvisning". Meddelande om en Landseer
som ar avstangd tillsvidare fran all verksamhet under utredningen. Ansokan fran en
domare som vill doma var ras.

b. Fran och till UppfOdare.
En uppfOdare ville vi skulle ta upp en speciell sjukdom i avelsradet. Enligt enkat
undersokningen var det endast en hund som haft det problemet. Resultatet av enkat
undersokningen kommer art skickas i brev hem till SvLK kennelagare. En annan fraga
var, "vad vi ska ta fOr vara valpar". Styrelsen vill ha en diskussion med alIa uppfodare i
den fragan och onskar art de kommer till uppfodare mOte.

c Fran och till medlemmar.
En fraga som kommit till styrelsen var om vi kunde ha planerade kullar pa var hemsida.
Styrelsen beslutade art det gar art satta in under anteckningar och far endast finnas
tilWilligt, inte en staende rubrik. Nasta fraga som kommit var " Vad ska vi gora at hundar
som beter sig illa i och utanfor ringen. Ingen bra reklam for rasen. Vi i Svlk kan inte gora
nagot utan det ar SKK som har den avgorande beslutet. Vi kan endast papeka att det ar vi
agare som har strikt ansvar fOrvara hundar, och ska se till art vara ert bra foredome for art
var ras inte Tardaligt rykte.

§65. 6vriga fragor.
Fnlgan om styrelsemotet via Internet togs upp pa nytt. Sonny lovade hjalpa de som inte
at sa hemma pa datorer.

§66. Nasta mOte.
15 januari 2013 kL 20,00

§67. MOtets avslutande.
Ordforande tackade deltagarna och onskade alIa en God Jul och Gott Nytt ar samt
avslutade mOtet.

Vid protokollet
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